
國立中央大學工學院徵求院長 啟事 

一、本校工學院自即日起公開徵求院長人選，任期自 114年 02月

01日起，任期 3年，得續任一次；歡迎各界人士應徵或推薦。 

二、本校工學院設有化學工程與材料工程學系、土木工程學系、

機械工程學系（含光機電工程碩/博士班、能源工程研究所）、

工學院學士班、環境工程研究所、材料科學與工程研究所。 

三、應徵者需符合下列基本條件： 

（一）工程領域專長且有卓越學術地位及國際觀。 

（二）教授或相當教授資格。 

（三）具行政職務經驗。 

四、有意應徵或接受推薦者，請提供履歷、著作目錄及相關資料

（含學術成就、治院理念、推薦表、三位諮詢委員名單及其聯

絡方式等），並於台灣時間 113 年 09 月 30 日(星期一)23 時

59 分前寄送電子檔案(推薦表須為簽名掃描檔)，至國立中央大

學 工 學 院 「 院 長 遴 選 委 員 會 」 陳 佳 韻 秘 書

cyuchen@ncu.edu.tw。若有特殊需求，請來信或來電洽詢：

03-425-0476。 

mailto:陳佳韻秘書cyuchen@ncu.edu.tw
mailto:陳佳韻秘書cyuchen@ncu.edu.tw


Position Announcement 

Dean of College of Engineering, National Central University 

Taiwan R.O.C. 

 

National Central University is inviting applicants for the position of Dean, 

College of Engineering. The term of services is three years, beginning 

February 1, 2025, with the possibility of renewal for a second three-year 

term. 

 

College of Engineering is composed of the Department of Chemical 

and Materials Engineering, the Department of Civil Engineering, the 

Department of Mechanical Engineering (including Graduate Institute 

of Energy Engineering, Doctoral and Master Programs in Opto-

Mechatronics Engineering), the Interdisciplinary Program of 

Engineering, the Graduate Institute of Environmental Engineering, 

and the Graduate Institute of Materials Science and Engineering. 

 

Applicants must have full professorship and specialize in the field of 

engineering. Candidates should have a distinguished research record and 

administrative experience, and be able to bring an international perspective 

to the college.  

 

Applicants should submit: 

◆ A CV including a publication list 

◆ A brief statement of vision for College governance 

◆ A Recommendation Information Form with the signatures of 

recommenders 

◆ Names and contact information of three referees 

 

 

Please send these electronic format documents (Recommendation 

Information form should be a scanned file with the signature) to Search 

Committee for New Dean, Ms. Chia-Yun Chen cyuchen@ncu.edu.tw 

before 23:59 by September 30, Taiwan Time, 2024. 

If there’s any question, please contact cyuchen@ncu.edu.tw or call +886-

3-425-0476. 

mailto:cyuchen@ncu.edu.tw
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國立中央大學工學院院長候選人推薦表 

Recommendation Information Form of Dean Candidate, 

College of Engineering, National Central University 

推薦日期 Recommendation Date：    年(yyyy)     月(mm)    日(dd) 

【被推薦人 Dean Candidate】 

姓  名 Name：                 

職  稱 Position/Title：                 

現職單位 Current Affiliation：                 

【推薦方式 Recommended method】三者擇一 Select one of the three 

□遴選委員會至少一位委員推薦 

Recommendation from at least one member of the Search Committee for New Dean 

請推薦委員簽名 Signature of the member of the search committee： 

 

 

□院內助理教授以上十人連署推薦 

Recommendation from at least ten assistant professors or above within the college 

請連署人簽名 Signature of the co-signers： 

 

 

 

 

 

 

□自薦 Self-recommendation 

請簽名 Self signature： 

備註：請附履歷、著作目錄，及相關資料（含學術成就、治院理念、推薦表、三位諮詢委員名單及其聯
絡方式等），並於台灣時間 113年 09月 30 日(一) 23 時 59分前寄送電子檔案(推薦表須為簽名掃描

檔)，至國立中央大學工學院「院長遴選委員會」陳佳韻秘書 cyuchen@ncu.edu.tw。若有特殊需求，

請來信或來電洽詢：886-3-425-0476。 

Applicants should submit: CV including publication list, Brief statement of vision for College governance, 

Recommendation Information Form with the signatures of recommenders, Names and contact information 

of three referees. Please send these electronic format documents (Recommendation Information form 

should be a scanned file with the signature) to Search Committee for New Dean, Ms. Chia-Yun Chen 

cyuchen@ncu.edu.tw before 23:59 by September 30, Taiwan Time, 2024. If there’s any question, please 

contact cyuchen@ncu.edu.tw or call +886 3-425-0476. 



國立中央大學工學院院長候選人之諮詢委員名單（三位） 

 Names and contact information of three referees 

日期 Date：   年(yyyy)   月(mm)   日(dd) 

姓 名 

Name 

服務單位 

Current 

Affiliation 

職  稱 

Position/Title 

聯  絡  方  式 

Contact information 
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